
Emne: Forslag til gjestehavn ved Tau kai 
Til: Anita Ellefsen Hus <Anita.Ellefsen.Hus@strand.kommune.no> 
Sendt: 22.07.2022 14.02.33 
Fra: Ragnhild Fiskå Voll <ragnhildfiska@gmail.com> 

Hei, 

Irene bad meg sende forslaget til deg.� 

Hei Irene, jeg nyter Ryfast og savner ikke ferjene ett sekund! Men det slo meg her om dagen at det er litt stusslig på 
kaien på Tau. Kunne det vært en gjestehavn hvor folk da ble fristet til å gå på kaféene og butikkene på Tau? Det er jo 
blitt så koselig der. 

Jeg tenker noe lignende med Kaihuset og miljøet på Judaberg. 

Ha en fortsatt fin sommer!� 

Vennlig hilsen, 

Ragnhild Fiskå Voll 
+47 928 47 235 


